

Date	February 3 rd , 2026	التاريخ 03 فبراير 2026
Reference	A.A.46/02/26	إشارة 26/02/46

<p>M/s: Boursa Kuwait</p> <p>Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,</p> <p>Subject: Commentary on the Unusual Trading of the Company's Shares During the Trading Session of 03/02/2026</p> <p>With reference to the above subject and to the email received on Tuesday, February 3rd , 2026, from Boursa Kuwait regarding unusual trading in the shares of Aayan Leasing and Investment Company during the trading session on Tuesday, February 3rd , 2026, and in compliance with the provisions of Article (4 - 5) of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding disclosure and commentary on unusual trading activity.</p> <p>We would like to inform you that there have been no recent developments that could affect Aayan Leasing and Investment Company or its affairs in a manner that would result in this unusual trading activity.</p> <p>With sincere regards and appreciation,</p>	<p>السادة/ شركة بورصة الكويت</p> <p>السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،</p> <p>الموضوع: تعقيب بشأن تداول غير اعتيادي على سهم الشركة في جلسة تداول يوم 03/02/2026</p> <p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى البريد الإلكتروني الوارد إلينا يوم الثلاثاء الموافق 03 فبراير 2026 من شركة بورصة الكويت بشأن التداول غير الاعتيادي على سهم شركة أعيان للإجارة والاستثمار في جلسة تداول يوم الثلاثاء الموافق 03 فبراير 2026، والتزاماً بأحكام المادة (4 - 5) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن الإفصاح والتعليق على نشاط التداول غير الاعتيادي.</p> <p>نود الإفاده بأنه لم تكن هناك أية تطورات حديثة مؤخرًا من شأنها التأثير على شركة أعيان للإجارة والاستثمار أو شؤونها بالشكل الذي ترتب عليه هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول.</p> <p>وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،</p>
--	--

Abdullah Mohammad Alshamri

Chief of Compliance

Signed by:

101163219C2B432...

عبدالله محمد الشامري
رئيس المطابقة واللتزام

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك.ع)
Aayan Leasing & Investment Co. (K.S.C.P.)

رأس المال المصرح به والمصدر والمدفوع ٦٦,٤٠٣,٨٨٣ دينار كويتي س.ت ٨٠٨٤٣
Authorized, Issued and Paid Up Capital KD 66,403,882/400 C.R. 75583

Signed by:



أعیان
A'AYAN
Group المجموعة

Tel.: (965) 180 44 88 Fax: (965) 2224 0929
P.O.Box 1426 Safat 13015 Kuwait
www.aayan.com